
Bestyrelsesmøde NBK  

Dagsorden/referat  
Onsdag d. 23. august 2023 kl. 19.00 

Referent:  
Anette Richs-Jensen 

 

Mødedeltagere: Lars Rüsz, Per Lindgreen, Mathias Youden, Jan S. Jensen, Anders Andersen, Anette Richs-
Jensen 

Afbud: Camilla Meincke, Thomas Olofsen 

 

Dagsorden Referat og bilag 
1. Nøgleoversigt/ Lars Der skal laves en nøgleoversigt. Lars udarbejder en. 
2. Skiltesponsor/ Lars Vi har lavet sponsoraftale med Leki Aviation for 2 år.  

Primo 2024 skal sponsorkontrakterne genforhandles. 
3. Tøj til den kommende sæson/Lars Der er en difference på 135 kr. pr. trøje. Vi sætter priserne 

op i denne sæson, så vi ikke får ekstraregning. 
4. Flytning af banetider m.m./ Lars Det er gået godt med at flytte banetider. Medlemmerne har 

været fleksible. 
5. Organisering af MINITON Lars undersøger, hvem der vil gribe ”bolden” i forhold til at 

løfte opgaven med MINITON 
6. Arbejdsbeskrivelse for trænerne/ 

Lars 
Vi skal have lavet arbejdsbeskrivelser for trænerne på hhv. 
ungdoms- og seniortræningen.  
Vi vil gerne tage udgangspunkt i vores værdier og bruge 
dem til at beskrive praksis for træningen. 
Per inviterer til første møde. 

7. Mit-ID/ Anders Per, Lars og Anette har Mit-ID erhverv. 
8. Tilmeldte uden hold/ Anders Der er enkelte medlemmer, der ikke er tilmeldt hold. Vi 

gennemgår listen, så folk bliver placeret rigtigt eller slettet. 
9. Bolde (forbrug + pris) / Anders Vi er opmærksomme på udgiften til bolde, men pt. kører 

det som forventet. 
10. Adgang til bolde på 

søndagstræningen/ Anders 
Vi skal finde ud af en måde, hvorpå vi kan sikre, at der er 
adgang til bolde på søndagstræningen. Veteranerne finder 
en løsning. 

11. De gode historier og bestyrelsens 
fokuspunkter i den kommende tid 

Lars har sendt en mail til Tårnby kommune om at sætte en 
koldtvands-beholder op i cafeteriet, så vi har adgang til 
koldt vand i forbindelse med træningerne.  

12. Nyt fra formand, SSU, USU og 
VETU = rundsendt pr. mail inden 
bestyrelsesmødet 

Formand: 
Seneste nyt fra formanden fremgår af diverse punkter. 
Derudover har Lars haft opgaven med at indberette 
kamptider på samtlige senior/veteranhold. De er ligeledes 
lagt i kalenderen på hjemmesiden. 
 
SSU: 
Der er stor tilslutning til træningen både tirsdag (op til 22, 
dette var uden ungdomsspillerne) og torsdag (op til 16). Der 
var to nye piger med til træningen i tirsdags, det er et plus, 
da vi mangler piger til at stille hold. 
Der er enkelte ungdomsspillere, som er begyndt at træne 
med om tirsdagen en time, dette fortsætter frem til jul, 
hvor vi evaluerer hvordan det går.  



Henrik Ole snakker med dem om torsdagstræning også. 
Derudover har vi aftalt med Hallas, at han skal have ekstra 
fokus på dem både badmintonmæssigt, men også socialt.  
 
Camilla har haft opstartsmøde med Hallas omkring ønsker 
til året. Det er aftalt, at han tager samtaler med de fleste 
spillere.  
De 2 seniorhold er i Danmarksserien og serie 1, vi går efter 
ikke at rykke ned med begge hold, men det kræver at der 
ikke kommer mange afbud igennem sæsonen. 
Vi har fyldt køleskabet på kontoret op med sodavand og øl, 
så der er mulighed for at købe en lille forfriskning efter 
træning, nu når cafeteriet har lukket. 
Vi arbejder på at lave et årshjul, som skal hænges op i 
hallen. Så der er mere gennemsigtighed med, hvad der sker 
i løbet af sæsonen. 
 
USU: 
Hen over sommeren blev der lavet en ny træningsplan – 
den kan ses på hjemmesiden. Og der blev oprettet nye hold 
og flyttet rundt på spillere. 
Det medførte, at der blev plads til flere spillere, som 
tidligere er blevet aftalt på bestyrelsesmøde. Men det 
betyder også en bedre “rød tråd” fra ungdom til senior og 
endnu mere fokus på udvikling af spillere. 
Ca. 20 nye ungdoms spillere er startet efter sommerferien, 
men der er stadig venteliste, ca. 15, og der kommer fortsat 
nye forespørgsler.  
Holdturnering til den nye sæson - 7 hold tilmeldt (samme 
antal som sidste år). 
Træningsdag for hele Ungdommen i lørdags. Stor succes og 
stor tak til trænerteamet for gennemførelse. 
 
Vi har fået bevilget et gratis forløb af DGI/Tårnby kommune: 

1. Kursus: Fælles Trænerdag 
Fælles Trænerdag er et kursus for de unge i foreningen. Vi 
inviterer en gruppe eller en årgang til et 4-timers kursus, 
hvor de unge lærer at indgå i en ungtrænerrolle. 
Efterfølgende organiserer jeres forening et praktikforløb for 
ungtrænerne på en række af foreningens børnehold. 
Per og Ronnie deltager i et formøde i slutningen af august. 
 
VETU: 
Vi har til den nye sæson tilmeldt 5 veteran hold: 2 stk +40 
og 1 stk +50 +60 og +70  
Og fået 2 nye holdledere Kasper Bruun og Jørgen Olsen. 
Planlægningen af holdkampene har været udfordrende, 
men er blevet løst. 
Tilmeldingen til søndagstræningen har været ”tynd”. 5-8 
tilmeldinger pr. gang, men det skyldes sandsynligvis, at det 
grå guld holder ferie i august  

13. Eventuelt Intet til eventuelt 
Kommende møder: Bestyrelsesmøde onsdag d. 22. november kl. 19.30 

 


